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Choć Wisła od zawsze była ulubionym miastem dla turystów - i latem, i zimą - to odkąd Adam Małysz wyskakał
pierwsze sukcesy miasteczko jest niemal oblężone.
Co krok powstają nowe hotele i restauracje. Każdy weekend to szereg imprez, które przyciągają rzesze ludzi. Czy
Wisła staje się zimową, a może wakacyjną stolicą Polski?
W rozmowie z burmistrzem Wisły Andrzejem Molinem - Hanna Blokesz-Bacza.
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